Dear شالح الحربي
Thanks very much for your reply and wish you a good day!

1. Specification of 10 tons cube ice machine
As for 10 tons cube ice machine, it is our model CV10000.

It can produce 139 kg cube ice per shift (20 mins), 417 kg per hour, 10,000 kg per 24 hours.

The dimension of the machine is 5.83(L)*1.98(W)*2.32(H) m.

It is better to position the machine on a 50 cm high platform so that you can control ice packing easily. In that case, you would need at least 2.5 m high indoor place to arrange the machine.
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2. Price

Our FOB price of 10 tons cube ice machine CV10000 is $ 52,300 USD for a complete set of machine.

I definitely could apply for discount for you but could you please kindly tell me whether this machine will be installed in Saudi Arabia or other countries? I need to confirm the power supply form of the machine you need.

And when are you planning to buy the machine?

3. Youtube video and quotation sheet
Here we share a Youtube video of cube ice machine installation and operation: https://www.youtube.com/watch?v=aH-bLsxmX_s
Besides, we enclosed a detail quotation sheet which includes more pictures, drawing sheet, project case etc… Please download attachment to check.

Waiting for your reply
Thank you

Best Regards, 
Jamko Ye (Sales Manager)
عزيزي شالح الحربي
شكرا على ردك أتمنى لك يوما جيدا !
1. المواصفات لآلة مكعبات الثلج 10طن
آلة مكعبات الثلج 10 طن موديل CV10000.
تكون قادرة على تصنيع مكعبات الثلج 139كغ لكل مرة ( 20 دقيقة)، 417كغ لكل ساعة، 10000 كغ لكل 24 ساعة.
أبعاد الآلة 5.83(طول)× 1.98 (عرض)× 2.32 (ارتفاع)م.
من الأحسن أن وضع الآلة في منصة بارتفاع 50سم لكي تتمكن من التحكم في تغليف الثلج بسهولة. في هذا الحالة، تحتاج إلى المكان الداخلي بارتفاع 2.5م على الأقل لترتيب الآلة.
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2. السعر
سعر FOB لآلة معكبات الثلج 10 طن CV10000 هو $ 52,300 USD لكافة الآلة.
يمكن تقديم لكم الخصم بتأكيد، ولكن يرجي اخبارنا أولا، هل تقوم بتركيب هذه الآلة في السعودية أو البلد الأخرى ؟ لأني أريد معرفة مزود الطاقة للآلة المطلوبة.
متى تريد شراء الآلة ؟
3. فيديو YouTube وعرض السعر
هنا نقدم لكم فيديو YouTube لتركيب وتشغيل آلة مكعبات الثلج: https://www.youtube.com/watch?v=aH-bLsxmX_s
بالإضافة إلى ذلك، نرفق عرض السعر الذي يشمل عديدا من الصور، رسومات، معلومات المشاريع الخ. يرجي تحميل لمرجع.
في انتظار ردكم
شكرا
مع أطيب التحيات
مديرة المبيعات Jamko Ye
